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OR.0002.6.2024 

 

 

 
 

Protokół 

z VI sesji VII kadencji 

Rady Powiatu w Zamościu 

która odbyła się  

w dniu 23 grudnia 2024 roku 

od godz. 12.00  do godz.  13.00  

w sali konferencyjnej 

  Delegatury 

Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego       

w Zamościu 

przy ul. Partyzantów 3  

 
link do transmisji 

 

  

https://powiatzamosc.esesja.pl/transmisja/62106/viasesjaaradnychapowiatuaviiakadencjiadn2312202

4ar.htm  

 

link do głosowań 

 

  

https://powiatzamosc.esesja.pl/listaglosowan/7bc0af87-f8e4-4 
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Posiedzeniu przewodniczył Antoni Skura – Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu. 

Protokołowała Monika Podlipska – inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Obsługi 

Rady. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura otwierając VI sesję VII 

kadencji Rady Powiatu w Zamościu powitał gości przybyłych na sesję, Starostę 

Zamojskiego  Stanisława Grześko, Wicestarostę Zamojskiego Krzysztofa Rusztyna, 

Skarbnika Powiatu Marka Serokę, Sekretarza Powiatu Piotra Orzechowskiego, 

dyrektorów wydziałów, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 

/listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu/ radnych i wszystkie osoby 

obserwujące obrady.   

 

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Powiatu w Zamościu                       

są transmitowane, rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. 

Uczestnicząc w sesji Rady Powiatu w Zamościu wyraża się zgodę na przetwarzanie           

i upublicznianie swoich danych osobowych (ogólne rozporządzenie o ochronie danych 

z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO).  

 

Po sprawdzeniu w systemie elektronicznym listy obecności przewodniczący 

stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział  21 radnych, co stanowi niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Lista obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Raport obecności z systemu eSesja zał. nr 3. 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Adamczuk Agnieszka    

2. Dziuba Konrad   

3. Grześko Stanisław   

4. Kołodziejczyk Ala    

5. Kondrat Andrzej 

6. Kugiel Sławomir   

7. Loc-Oczkoś Maria   

8. Martyna Aleksandra 

9. Marucha Jerzy   

10. Masłowski Jacek 

11. Mazurkiewicz Andrzej   

12. Michel Hanna 

13. Rusztyn Krzysztof   

14. Skura Antoni 

15. Słomiany Jan   
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16. Sobczuk Jerzy   

17. Sobczyński Jacek 

18. Soboń Małgorzata   

19. Śliwiński Dariusz 

20. Śliwiński Jarosław   

21. Zawiślak Piotr 

 

Na sesji nieobecni byli radni Janusz Nawój i Piotr Palikot 

 

Komunikat o zwołaniu sesji, który został zamieszczony na stronie BIP Powiatu 

Zamojskiego oraz na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego w Zamościu stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. Scenariusz VI sesji VII kadencji Rady Powiatu  w Zamościu 

stanowi załącznik nr 5. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. /zał. 

nr 6/. 

 

Uwag do porządku nie było. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura „ Korzystając, że jesteśmy 

przy porządku obrad, taki komunikat porządkowy. Proszę Państwa, planujemy około 

godziny 13:30, może z małym poślizgiem, przerwę lub zakończenie sesji z racji tej,         

że później planujemy spotkanie opłatkowe, więc bardzo proszę o zdyscyplinowanie           

i oby nam się to udało.” 

 

Przystąpiono do realizacji następującego porządku obrad: 

 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu, 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

c) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu, 

d) w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2025 rok,  

e) w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania sprawozdań 

finansowych przez Samodzielne Publiczne Sanatorium Rehabilitacyjne           

im. Janusza Korczaka w Krasnobrodzie, 

f) w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania sprawozdań 

finansowych przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej                

z siedzibą w Szczebrzeszynie, 
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g) w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 

powiatu zamojskiego i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu,  

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków i zasad korzystania     

z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie przez 

operatorów i przewoźników z tych przystanków,  

i) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady Powiatu w Zamościu 

z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2024 r. z jej późn. zm., 

j) w sprawie uchwalenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej oraz  

planów pracy pozostałych komisji stałych Rady na 2025, 

k) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Zamościu na 2025 rok. 

6. Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby wzorem poprzedniej sesji, komisja pracowała           

w składzie 4-osobowym. Innych propozycji nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że rada  

jednomyślnie, 21 głosami ustaliła, iż Komisja Uchwał i Wniosków będzie pracowała 

w składzie 4 osobowym. 

 

Przewodniczący przedstawił radnym procedurę głosowania nad składem osobowym 

Komisji Uchwał i Wniosków. Poinformował, że jeżeli liczba zgłoszeń nie przekroczy    

4 osób to przegłosowywana będzie cała lista. Jeżeli liczba zgłoszonych osób przekroczy 

4, w takim przypadku odbędzie się głosowanie indywidualnie na każdego kandydata. 

Po przeprowadzeniu głosowania nad wszystkimi zgłoszonymi kandydatami, do komisji 

wejdzie 4 kandydatów z największą liczbą głosów. 
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Uwag do procedury nie było. 

Przewodniczący wniósł o przegłosowanie procedury. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada jednomyślnie, 21 głosami przyjęła procedurę 

głosowania w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do składu Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni:  

1. Radny Andrzej Kondrat 

2. Radna Agnieszka Adamczuk    

3. Radny Konrad Dziuba 

4. Radny Jan Słomiany   

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Uchwał   

i Wniosków. 

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący wniósł o przegłosowanie zamknięcia listy zgłoszeń.   

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada jednomyślnie, 21 głosami, zamknęła listę 

zgłoszeń kandydatów do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący wniósł o przegłosowanie całego składu komisji.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził,                              

że rada jednomyślnie, 21 głosami, powołała Komisję Uchwał i Wniosków                             

w zaproponowanym składzie. 

 

Ad 4. 

 

Z protokołem z V sesji VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu radni mogli się zapoznać 

na stronie eSesja. 

 

Ponieważ radni do rozpoczęcia sesji nie wnieśli żadnych poprawek ani uzupełnień          

do protokołu, przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził,                              

że jednomyślnie, 21 głosami, protokół został przyjęty. 

 

Ad 5.  

Podjęcie uchwał: 

 

a) 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu /zał. 

nr 7/ radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały były 

przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. 

Projekt uzyskał pozytywną opinię obu komisji.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 
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Przewodniczący stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami podjęła uchwałę            

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu.   

 

b) 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

/zał. nr 8/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na platformie eSesja. 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA 
 

Przewodniczący stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami podjęła uchwałę            

w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok.   
 

c) 

 

Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu /zał. nr 9/ radni 

otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja w ustawowym terminie. 

Projekt uchwały w dniach 3 i 4 grudnia br. był przedmiotem dyskusji 6 komisji stałych 

rady i uzyskał pozytywne opinie tych komisji. Projekt po autopoprawce /zał. nr 10/ był 

przedmiotem obrad na posiedzeniach 6 komisji stałych rady w dniach 17 i 19 grudnia. 

Z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej radni mogli się zapoznać                 

na stronie eSesja /zał. nr 11/. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie przewodniczący, Panie starosto, szanowni Państwo,        

w związku z tym, że uchwała ta o przyjęciu wieloletniego planu finansowego jest 

powiązana z uchwałą budżetową, to ja może w tej chwili się wypowiem, jeżeli chodzi   

o mój stosunek do tego, co jest zaproponowane w tejże uchwale, bo potem już, że tak 

powiem, nie będę Państwa męczył. Więc tak, przede wszystkim to chciałbym 

powiedzieć, że wypowiadam się we własnym imieniu jako mieszkaniec gminy Zamość, 
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radny z okręgu nr 1, więc jako właśnie mieszkaniec gminy Zamość, a nie w imieniu 

żadnego klubu, ani tym bardziej partii politycznej, więc... [niesłyszalne] Raz, dwa, 

działa pięknie. Raz, dwa, trzy, cztery, działa pięknie, dziękuję bardzo. Dobrze, to jakby 

kontynuując to, co do tej pory powiedziałem. Drodzy Państwo, chciałem powiedzieć,    

że serdecznie gratuluję wszystkim, którzy są beneficjentami tego budżetu i chciałbym, 

żeby te wszystkie zadania, zwłaszcza inwestycyjne, które są tam zaplanowane,                 

się spełniły, bo uważam, że wszystkie rzeczy, które tam są w tym budżecie wymienione, 

są potrzebne i warte realizacji i mój głos przeciwko przyjęciu uchwały budżetowej 

dotyczy tylko i wyłącznie mojej sytuacji jako radnego Rady Powiatu, mieszkańca gminy 

Zamość, ponieważ w tym dużym budżecie inwestycyjnym gminy Zamość nie ma ani 

przez chwilę, ani w jednym zadaniu. Więc mój protest dotyczy wyłącznie tego i nie będę 

popierał tego budżetu, ale jeszcze raz chciałbym podkreślić, że uważam, że budżet 

powinien być realizowany w tym zakresie, który jest przedstawiony. Brakuje mi tylko 

jakiegokolwiek zadania w gminie Zamość. Ja teraz go jeszcze troszeczkę uzasadnię, 

drodzy Państwo, bo ja często o tym mówię, ale myślę, że dzisiaj nie ma nic przeciwko 

temu, żeby jeszcze 2 słowa powiedzieć. Otóż uważam, że potencjał i położenie gminy 

Zamość jest dosyć duże, jeżeli chodzi o powiat zamojski, bo w gminie Zamość mieszka 

blisko 24 000 mieszkańców powiatu zamojskiego, więc może nie 1/4, ale 1/5 na pewno 

mieszkańców powiatu mieszka w gminie Zamość. Jeżeli chodzi o infrastrukturę 

drogową, i chodnikową, i komunikację, to też tutaj łączy się wiele szlaków, z których 

korzysta wielu mieszkańców wszystkich gmin ościennych, które w powiecie zamojskim 

się znajdują. I ten zakres potrzeb jest na pewno u nas bardzo duży. Państwo się spotykali 

jako radni z sygnałami z gminy Zamość odnośnie petycji, które dotyczyły konkretnych 

jakichś konkretnych potrzeb, zwłaszcza chodnikowych, bo chyba o tym było najwięcej 

mowy, jeżeli chodzi o wnioski. To bezpieczeństwo jest bardzo ważne. Ten ruch 

naprawdę na terenie gminy Zamość, wiecie Państwo, że i w okolicach giełdy, ale nie 

tylko giełdy, na Mokrym, jest dosyć duży ruch pojazdów, więc wszystko, co tu zdąża   

do Zamościa, to przez gminę Zamość się przemieszcza. W związku z tym wydaje mi 

się, że jest zasadne, aby jakieś zadania w tego zakresu znalazły się w fazie projektu czy 

też realizacji inwestycji i o to będę jeszcze dzisiaj wnioskował. A teraz chciałem tylko 

jeszcze na podkreślenie tego uzasadnienia. Ja rozumiem, że takie są potrzeby                         

i chciałbym powiedzieć, że jako radny Rady Powiatu nigdy nie protestowałem, ani nie 

zastanawiałem się nad koniecznością wsparcia innych zadań ważnych, które nie były 

planowane, na przykład dofinansowania szpitala, czy też zrezygnowania ze ściągania 

zaległości sanatorium z Krasnobrodu, bo takie decyzje podejmowaliśmy i zawsze byłem 

zgodny, bo uważam, że takie potrzeby są. Liczę na Państwa solidarność, szczególnie 

członków zarządu, ale także radnych powiatu i zrozumienie sytuacji, w której jestem 

jako radny powiatu. I apeluję o to, żeby w kolejnych zmianach do budżetu powiatu 

jakieś zadania z terenu gminy Zamość się znalazły. I bardzo Państwa o to proszę. I mam 

nadzieję, że w ramach tej właśnie atmosfery przedświątecznej na przyszłej sesji już          

w ramach autopoprawek kolejnych coś się w takiej zmianie budżetu się znajdzie. I wtedy 

już z czystym sumieniem będę głosował za przyjęciem tegoż budżetu. Dziękuję bardzo.” 
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Radny Jacek Sobczyński „Panie Przewodniczący, panie starosto, Panie i Panowie 

radni, szanowni Państwo, przedstawiony budżet na 2025 rok uważam, że jest budżetem 

zrównoważonym, budżetem dobrym. Niemniej jednak przychylam się tutaj również      

do sugestii Pana radnego Dziuby, że tych zadań, które zostały zaplanowane, zwłaszcza 

inwestycyjne, brakuje również tutaj zadań, które moglibyśmy zrealizować na terenie 

gminy Zamość. Budżet z 2024 roku zamyka się nadwyżką budżetową, która ewentualnie 

przejdzie jako wolne środki na rok 2025 rok. I również tutaj myślę, że pewne zadania  

w trakcie roku budżetowego zostaną zaplanowane w zakresie budowy czy to chodników, 

czy utwardzonych poboczy na terenie gminy Zamość. Ja rekomenduję i będę głosował 

za przyjęciem budżetu na rok 2025. Niemniej jednak chciałbym, aby w przyszłym roku 

w ramach już jakby tutaj zmian budżetowych, zaplanować również zadania 

inwestycyjne na terenie gminy Zamość. I o to będę również prosił i apelował                      

do koleżanek i kolegów radnych. Dziękuję bardzo.” 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie przewodniczący, szanowni Państwo 

radni, budżet faktycznie jest zaplanowany na 2025 rok bardzo tak optymistycznie,          

ale i bardzo realnie. Przed chwilą Pani Dyrektor podpisała umowę z Marszałkiem 

Województwa Lubelskiego na kwotę 19 200 000 zł, chyba tam jeszcze kilka złotych,    

na modernizację, budowę i remont całego kompleksu sanatoryjnego tego kompleksu 

zabytkowego. A więc jedno już mamy na plus do przodu, żeby to zadanie realizować. 

Jeżeli chodzi o gminę Zamość i że tutaj nie jest ujęta, bo tak jak rozmawialiśmy 

wcześniej, te zadania na gminie Zamość to są zadania remontowe i mamy zabezpieczone 

środki w budżecie, właśnie w tym budżecie, w Zarządzie Dróg Powiatowych na remonty 

i myślę tutaj o chodnikach. A więc te chodniki nie będziemy budować, tak jak typowy 

chodnik powinien być szeroki z uwagi na to, że nie ma takiej potrzeby. Myślę tutaj             

o Mokre - Żdanów, drugie Kolonia - Sitaniec, a więc zmniejszymy szerokość i możemy 

to robić w ramach remontów bez środków inwestycyjnych. I takie zadania też będą 

realizowane w przyszłym roku. W tej chwili jest remont drogi, o której mówiliśmy też, 

że nie idzie, a więc Topornica - Zarzecze. To został ten odcinek drogi, w tej chwili jest 

tam już część zrobione, a więc realizujemy te zadania w ramach remontu i dlatego one 

nie są po prostu wpisane w gminie Zamość. W poprzednich latach były zadania bardzo 

duże inwestycyjne na terenie gminy Zamość i było to również wpisane w budżecie. 

Także bardzo Państwa proszę o przyjęcie tego budżetu. Mamy nadzieję, że te środki, 

które chcemy jeszcze pozyskać z Rządowego Funduszu Dróg, lista jest od pana 

wojewody przesłana do pana premiera. Jeżeli będzie podpisana, to już mamy nadzieję, 

że też na tej liście będziemy ujęci, te środki też możemy otrzymać. Składaliśmy tam       

2 zadania drogowe, nie wiemy jaki będzie wynik, ale miejmy nadzieję, że tak. Następne 

wnioski są złożone u marszałka na Szczebrzeszyn, na ten dawny budynek internatu.           

I następny wniosek złożony jest przez szpital w Szczebrzeszynie do Krajowego Planu 

Odbudowy na remont tego dużego obiektu na 30 miejsc dla osób starszych. To tak zwana 

opieka długoterminowa. Jeżeli te zadania uzyskają też pozostałe akceptacje, to ten 

budżet powinien być jeszcze większy, ale i zadań bardzo dużo do realizacji. Dlatego 
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proszę Państwa radnych o przyjęcie tego budżetu. Dziękuję bardzo.” 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie przewodniczący, Panie starosto, szanowni Państwo, ja 

oczywiście jakby chciałem podziękować, przede wszystkim Panu radnemu 

Sobczyńskiemu za poparcie tego mojego wniosku i ja zwracam uwagę, że wyraźnie 

mówiłem o zadaniach inwestycyjnych i projektowaniu zadań inwestycyjnych. Obawiam 

się, że propozycja, którą Pan starosta zgłasza, dotycząca budowy jego utwardzonego 

pobocza. Nie wiem, co to za zakres jest tego, bo po prostu nie słyszałem o tym i nawet 

ostatnio na Komisji Budżetowej też takiej informacji nie było, więc nie mam pojęcia,      

o czym jest mowa. Niemniej nie wydaje mi się, żeby to było to, na czym mieszkańcom 

gminy Zamość zależy i czego mieszkańcy gminy oczekują od władz powiatu.                   

Bo jak Pan starosta zapewne wie, jest wymiana korespondencji dotycząca również 

przebudowania tego skrzyżowania drogi wojewódzkiej z drogą powiatową                            

w miejscowości Żdanów. Więc jest sporo takich zadań, które moim zdaniem są na tyle 

istotne, że warto by było, żeby się znalazły choćby w formie projektowania i realizacji, 

a nie tylko w utrzymaniówce. Bo jeszcze raz podkreślę, wydaje mi się w związku z tym, 

że na terenie gminy Zamość nie ma ani szpitali, ani sanatoriów, ani domów pomocy 

społecznej, ani innych instytucji powiatu, które dają pracę i miejsce funkcjonowania dla 

wielu ludzi, to w tym wspólnym budżecie powinny się znaleźć jakieś zadania 

inwestycyjne, które by dotyczyły gminy Zamość. A wracając do tej, bo Pan starosta też 

tu jakby powiedział, że w poprzednich latach bardzo mocno były w gminie inwestycje 

przeprowadzone. Mam nadzieję, że nie chodzi o drogę nr 32, zaraz tu sobie przypomnę, 

bo muszę sobie zobaczyć w notatkach. No dobrze, wiemy, o jaką drogę chodzi, nie 

pamiętam numeru. Między drogą wojewódzką a drogą powiatową Suchowola - 

Kalinowice droga na terenie gminy Zamość realizowana i również na terenie gminy 

Łabunie w dużym zakresie. O tym Pan starosta często mówi i często podkreśla, że gmina 

Zamość jako samorząd nie dołożyła do tego ani złotówki. Ja chciałbym od razu 

powiedzieć, że ja nie jestem rzecznikiem gminy Zamość i samorządu, bo te rzeczy 

załatwia Wójt i Rada Gminy Zamość, ale powiem, z jaką argumentacją się spotkałem 

przy tej realizacji. Otóż może nie wszyscy radni wiedzą, ale chyba warto to podkreślić, 

że ta droga na terenie, zwłaszcza między wojewódzką a powiatową z Kalinowic               

do Suchowoli na odcinku zabudowanym miała wybudowane chodniki przez gminę 

Zamość. Zarówno w Lipsku, jak i w Białowoli były na terenie zabudowanym 

wybudowane chodniki, a w ramach kolejnej inwestycji, i to wybudowane przez gminę 

Zamość, przez samorząd gminy Zamość, a w ramach kolejnej inwestycji te chodniki 

zostały rozebrane i wybudowane na nowo. No i gmina do tego nie chciała dokładać, 

ponieważ już raz... [niesłyszalne].” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura „Proszę Państwa,                 

ja przypominam Państwu, że jesteśmy w punkcie dotyczącym prognozy póki co. Tak 

przeszliśmy troszeczkę płynnie do budżetu. Ja rozumiem, że te rzeczy się łączą za sobą, 

więc dyskusji jak najbardziej nie przerywałem.” 
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Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusje i wniósł o podjęcie uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (PRZECIW), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat 
(ZA), Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada 20 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym 

podjęła uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu.   

 

d) 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2025 /zał. nr 12/ radni 

otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja w ustawowym terminie.   

Projekt uchwały w dniach 3 i 4 grudnia br. był przedmiotem dyskusji 6 komisji stałych 

rady i uzyskał pozytywne opinie tych komisji. Projekt po autopoprawce /zał. nr 13/ był 

tematem obrad na posiedzeniach 6 komisji stałych rady w dniach 17 i 19 grudnia. 

Z Uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu /zał. nr 14/ oraz w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 

budżetowej na 2025 r. radni mogli się zapoznać na stronie eSesja/ zał. nr 15/. 

   

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (PRZECIW), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat 
(ZA), Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (PRZECIW), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń 
(ZA), Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada, 19 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych  

podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2025.   

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie przewodniczący, szanowni Państwo 

radni, bardzo dziękuję za przyjęcie budżetu na rok 2025. Zarząd podejmie wszelkie 

działania, żeby ten budżet dobrze zrealizować i jeżeli będą takie możliwości zewnętrzne, 

pozyskać jeszcze środki zewnętrzne, żeby jeszcze więcej zadań na terenie powiatu 
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zamojskiego zostało zrealizowanych. Bardzo dziękuję w imieniu całego Zarządu 

Powiatu Zamojskiego.” 

 

e) 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania 

sprawozdań finansowych przez Samodzielne Publiczne Sanatorium 

Rehabilitacyjne im. Janusza Korczaka w Krasnobrodzie /zał. nr 16/ wszyscy radni 

otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania 

sprawozdań finansowych przez Samodzielne Publiczne Sanatorium 

Rehabilitacyjne im. Janusza Korczaka w Krasnobrodzie    

 

f) 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania 

sprawozdań finansowych przez Samodzielny Publiczny Zespół  Opieki Zdrowotnej  

z siedzibą w Szczebrzeszynie /zał. nr 17/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia uproszczonych zasad sporządzania 

sprawozdań finansowych przez Samodzielny Publiczny Zespół  Opieki Zdrowotnej  

z siedzibą w Szczebrzeszynie.    

  

g) 

 

Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg                     

na obszarze Powiatu Zamojskiego i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu /zał. nr 18/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na 

stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg                   

na obszarze Powiatu Zamojskiego i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu.   
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h) 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie przez 

operatorów i przewoźników z tych przystanków /zał. nr 19/ wszyscy radni otrzymali 

w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie przez 

operatorów i przewoźników z tych przystanków.  

 

i) 

 

Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady Powiatu           

w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań,                                

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. z jej późn. zm/zał. nr 20/ wszyscy radni otrzymali            

w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu        

i Rozwoju Powiatu oraz Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady                 

Powiatu  w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań,            

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. z jej późn. zm.   

 

j) 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

oraz planów pracy pozostałych komisji stałych Rady Powiatu w Zamościu na 2025 

rok /zał. nr 21/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 7 komisji stałych rady. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie przewodniczący, szanowni państwo 

radni, tutaj na pracach komisji nie było uwzględnianej jednej rzeczy, o której chciałbym 

Państwu powiedzieć, że będziemy realizować na Państwa wniosek komisje wyjazdowe 

z tym, że komisje wyjazdowe mogą dopiero odbyć się po posiedzeniu komisji                     

w starostwie powiatowym z uwagi na komunikację, na łączność. Natomiast po tych 

komisjach, jeżeli Państwo zechcecie, możemy ustalić, na każdy dzień zabezpieczymy 

transport, żeby objechać powiat czy nasze jednostki, żebyście Państwo mieli też 

orientację i to będzie realizowane. Dziękuję bardzo.” 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusje i wniósł o podjęcie uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 
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Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie 21 głosami, 

podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej oraz planów pracy pozostałych komisji stałych Rady Powiatu                    

w Zamościu na 2025 rok.   

 

k) 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Zamościu        

na 2025  rok /zał. nr 22/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie 

eSesja. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 7 komisji stałych rady. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady wniósł o podjęcie uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.   

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Agnieszka Adamczuk (ZA), Konrad Dziuba (ZA), Stanisław Grześko (ZA), Ala  Kołodziejczyk  (ZA), Andrzej Kondrat (ZA), 
Sławomir  Kugiel (ZA), Maria Loc-Oczkoś  (ZA), Aleksandra Martyna (ZA), Jerzy Marucha (ZA), Jacek Masłowski  (ZA), 
Andrzej  Mazurkiewicz  (ZA), Hanna Michel  (ZA), Janusz Nawój (NIEOBECNI), Piotr Palikot (NIEOBECNI), Krzysztof 
Rusztyn (ZA), Antoni  Skura (ZA), Jan Słomiany (ZA), Jerzy Sobczuk (ZA), Jacek Sobczyński (ZA), Małgorzata Soboń (ZA), 
Dariusz Śliwiński (ZA), Jarosław Śliwiński (ZA), Piotr Zawiślak (ZA) 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada 21 głosami, podjęła uchwałę 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Zamościu na 2025 rok.   

 

 Ad 6. 

 

Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu między sesjami /zał. nr 

23/ radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja.   

 

Pytań do sprawozdania nie było 

 

Ad 7. 

 

W ramach interpelacji, zapytań i wolnych wniosków głos zabrali: 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie starosto, Panie przewodniczący, Panie starosto, 

szanowni Państwo, nie wiem, czy jestem słyszalny przez to urządzenie, ale mam 

nadzieję, że będę słyszalny, bo chcę przekazać taką informację. Otóż chciałbym 

skierować wniosek, a ponieważ jest możliwość przedstawienia go publicznie, więc ten 
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wniosek odczytam. Wniosek jest do Zarządu Powiatu w Zamościu i brzmi następująco. 

W związku z podjęciem przez Radę Powiatu w Zamościu uchwały budżetowej na 2025 

rok, w której nie przewiduje się realizacji jakiejkolwiek inwestycji na terenie gminy 

Zamość, zwracam się do Zarządu Powiatu o uwzględnienie w planowanych                        

do wprowadzenia do budżetu nowych inwestycji (finansowanych ze środków nadwyżki 

budżetowej 2024 roku) zadań wymienionych poniżej. Lista tych zadań powstała               

na skutek zebrań sołeckich, w których brałem udział lub też miałem możliwość 

zapoznania się z protokołami. Kolejność zadań jest przypadkowa, niektóre z nich były 

popierane wnioskami i petycjami mieszkańców. Pogrubioną czcionką podkreślam 

lokalizację i datę zebrania. Zdaję sobie sprawę, że nie wszystkie mogą być zrealizowane 

w roku budżetowym 2025. Proszę je traktować jako otwarty katalog potrzeb, na których 

realizację oczekują mieszkańcy gminy Zamość od władz powiatu. Żdanów, zebranie     

13 czerwca 2024 roku - potrzeba przebudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 849 

i powiatowej 3248L w miejscowości Żdanów wraz z wytyczeniem przejść dla pieszych 

przy sklepie PSS. Z tego samego zebrania, budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej 

nr 3248L w kierunku Mokrego i z tego samego zebrania, budowa chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej nr 3248L w kierunku Zwódnego. Zwódne, 30 lipiec 2024 rok budowa 

chodnika na odcinku Żdanów - Zwódne - Pniówek drogi powiatowej nr 3248L. 

Wychody, 19 czerwiec 2024 rok budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 3249L    

w miejscowości Wychody. Hubale, 16 wrzesień 2025, budowa chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej nr 3249L na odcinku Mokre - Hubale. Łapiguz, 29 lipca 2024, budowa 

chodnika przy drodze powiatowej nr 3226L w miejscowości Łapiguz. Chyża, 3 sierpień 

2024 potrzeba remontu odcinków dróg powiatowych nr 3218L. Pniówek, 11 sierpień 

2024 budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 3247L na odcinku łączącym 

Kalinowice z miejscowością Pniówek. Wysokie dokończenie budowy chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej nr 3218L w stronę stacji LHS Bortatycze. Jako radny i uczestnik ruchu 

drogowego zgłaszam ponadto następujące zadania do realizacji przez Zarząd Dróg 

Powiatowych. Poprawa nawierzchni drogi powiatowej nr 3250L na odcinku Topornica 

- Zarzecze. Wiem, że w ostatnich dniach to się dzieje i serdecznie dziękuję. Kłaniam    

się nisko. Naprawa nawierzchni drogi powiatowej nr 3215L od DK74 do 3212L                         

w Zawadzie. Remont drogi powiatowej  wraz z budową chodnika w miejscowości 

Pniówek. To ta droga, o której ostatnio Pan starosta na komisji mówił, natomiast                

ja na zebraniu nie słyszałem tych wniosków, ale jako radny oczywiście popieram. Liczę 

na pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku i podkreślam, że to jest katalog potrzeb,       

a nie tego czego ja oczekuję. Oczekuję, żeby któraś z tych inwestycji była realizowana                  

i znalazła się w budżecie powiatu. Mam też krótką interpelację, którą też przeczytam        

i już nie będę zabierał dzisiaj więcej głosu. Chyba. Pan Antoni Skura - Przewodniczący 

Rady Powiatu w Zamościu i za Pana pośrednictwem składam interpelację do Zarządu 

Powiatu o opracowanie informacji księgowej dotyczącej współfinansowania wszystkich 

zadań inwestycyjnych realizowanych wraz z samorządami gminnymi w roku 

budżetowym 2024. Proszę o przygotowanie dokumentu, w którym wyszczególnione 

będą wszystkie zadania realizowane terenie gmin z powiatu zamojskiego z czytelną 
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informacją, ile środków finansowych na konkretne zadania pochodzi ze środków 

powiatu zamojskiego, a ile z konkretnej gminy. Taka szczegółowa informacja jest 

niezbędna do prowadzenia debat publicznych na temat finansowania zadań powiatu. 

Dziękuję.” 

 

Interpelacje złożone na piśmie stanowią zał. nr 24 do protokołu. 

 

Ad 8. 

 

W ramach spraw różnych głos zabrali: 

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Sanatorium Rehabilitacyjnego im. Janusza 

Korczaka w Krasnobrodzie Barbara Kowal „Panie przewodniczący, Panie starosto, 

szanowni Państwo radni, chciałabym się dzisiaj z Państwem pochwalić, podzielić taką 

bardzo ważną informacją. Otóż dzisiaj w Urzędzie Marszałkowskim w obecności Pana 

starosty, Pana wicestarosty, Burmistrza Krasnobrodu, jak również innych zaproszonych 

gości podpisałam umowę na rewitalizację naszych zabytkowych obiektów, jak również 

parku. Jest to kwota 19 212 709 zł. Cała wartość projektu to jest 22 603 000 zł. I tutaj 

chciałabym bardzo serdecznie też Państwu podziękować, ponieważ wkład własny, jaki 

powiat zamojski dołoży do tego przedsięwzięcia, to jest kwota 3 390 000 zł i za to jestem 

Państwu bardzo wdzięczna. Bardzo dziękuję za to. Pochwalę się, tutaj dostaliśmy czek, 

podpisaliśmy 1000. umowę dzisiaj właśnie w Urzędzie Marszałkowskim. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura „Dziękuję bardzo Pani 

dyrektor. No i cóż, życzymy powodzenia. Zadanie nie będzie łatwe, ale miłym jest,          

że takie rzeczy mają miejsce.” 

 

Radny Sejmiku Województwa Lubelskiego Krzysztof Gałaszkiewicz „Ja mam 

prośbę do informatyków. Myślę, że te urządzenia mogłyby działać lepiej, także                 

na przyszłość proszę ze starostwa powiatowego, żebyście Państwo zadbali o ten sprzęt, 

ale to tak na marginesie. Proszę Państwa, jako Wiceprzewodniczący Sejmiku 

Województwa Lubelskiego chciałem Państwu złożyć od wszystkich radnych,                    

od Marszałka Województwa Lubelskiego i od całego Zarządu najlepsze życzenia.          

Do tego zostałem zobowiązany. Idą święta, także błogosławionych świąt Narodzenia 

Pańskiego oraz po staropolsku do siego 2025 roku. Ja myślę, że nie jest dzisiaj czas, 

żeby tutaj prowadzić dyskusję, natomiast powiem bardzo krótko, że petycja, o której 

mówił radny Dziuba, została pozytywnie na sejmiku rozpatrzona. Teraz temat 

finansowania realizacji tego ronda. No niestety na to są potrzebne środki i zależy               

to od władzy wykonawczej. Władza ustawodawcza, czyli Sejmik Województwa 

Lubelskiego przychylnie tą petycję, że tak powiem, przegłosował. I to tylko tyle. 

Natomiast co do spraw sejmikowych, które dotyczą Zamojszczyzny, myślę, że ja będę 
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miał możliwość bycia, bo budżet mamy uchwalony, na sesjach także odpowiem                

na pytania, ale też będę mógł udzielić informacji, gdyż ten trójpodział władzy 

samorządowej ma to do siebie, że każdy realizuje swoje zadania i ma swoje 

kompetencje. Także jeszcze raz na ręce przewodniczącego Antoniego Skury, na ręce 

Pana starosty i całego zarządu, oraz wszystkich radnych powiatu zamojskiego, 

dyrektorów instytucji podległych, proszę przyjąć od Sejmiku Województwa 

Lubelskiego najserdeczniejsze życzenia i myślę, że to by było tak jak najkrócej potrafię 

i na tym zakończę. Także jeszcze raz wszystkiego dobrego.” 

 

Radny Konrad Dziuba „Na stojąco jeszcze chciałem podziękować Panu dyrektorowi, 

ponieważ może Państwo nie odnieśli wrażenia, że myśmy się tam kiedyś posprzeczali. 

Ja generalnie chciałem powiedzieć, że bardzo duży postęp na drodze wojewódzkiej, 

jeżeli chodzi o Krasnobród jest i naprawdę wielki szacunek i podziękowania za to,           

co tam się wydarzyło. Przebudowany chodnik, nowe oświetlenie przy szkole                       

w Żdanowie. Za to wszystko bardzo dzięki Panie dyrektorze i cieszę się, że ta petycja 

też została tak przyjęta i mam nadzieję, że jakaś realizacja wkrótce nastąpi. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura „Dziękuję bardzo.             

No proszę Państwa, da się wyczuwać ten klimat taki przedświąteczny. To cieszy,               

to cieszy.” 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Nie wiem, to może też tam do Państwa 

powiem. Słychać z tego mikrofonu? Myślę, że tak. Jeszcze raz dziękuję za uchwalenie 

budżetu. I chciałbym tutaj podziękować tym, których nie ma - Wojewódzkiemu 

Konserwatorowi Zabytków i Powiatowemu. Bo przygotowanie tej inwestycji                     

w Krasnobrodzie, drodzy Państwo, to nie była prosta sprawa. To była bardzo trudna 

decyzja Zarządu Powiatu, ale szczególnie przygotowanie dokumentacji technicznej,       

w której brał udział konserwator. To trwało ponad rok. I gdybyśmy w tym czasie nie 

podjęli decyzji, że robimy tą dokumentację, dziś nie mielibyśmy tych środków, które 

tutaj Pani dyrektor wskazała i pokazała, żeby to sanatorium nasze, jedyne sanatorium    

w Polsce, które prowadzi samorząd, rozwijało się. Są perspektywy rozwoju ogromnego 

i za to naprawdę wszystkim Państwu dziękuję przez ten okres realizacji. On będzie         

też trudny, bo przynajmniej 2 lata trzeba realizować to zadanie, ale mamy nadzieję,            

że będzie to służyło wszystkim mieszkańcom Zamojszczyzny, Lubelszczyzny i przede 

wszystkim mieszkańcom z całego kraju, bo chętnie nas odwiedzają. Był były premier 

Mateusz Morawiecki niedawno w Krasnobrodzie, spotkaliśmy się. Chciał przyjechać do 

Krasnobrodu do sanatorium, zobaczył, jak to wygląda i też pozytywny efekt tego 

spotkania był, że ci ludzie, bo akurat przyjechali do sanatorium, byli bardzo zadowoleni, 

szczęśliwi, że opieka, rehabilitacja w sanatorium, a szczególnie kuchnia jest naprawdę 

wyśmienita. Także za to naprawdę dziękujemy. I szanowni Państwo, zbliża się już jutro 

Wigilia. Chciałbym Państwu i wszystkim mieszkańcom w imieniu całego Zarządu 
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Powiatu złożyć najpiękniejsze życzenia. Przede wszystkim dużo zdrowia, szczęścia, 

pomyślności, wytrwałości, spotkań rodzinnych, pokoju, pokoju, którego wszyscy 

oczekujemy, żeby nigdy na teren naszej ojczyzny nie przeszła ta lawina wojny, która jest 

na wschodzie, żeby ten nadchodzący nowy rok był naprawdę rokiem rozwoju naszego 

regionu, żeby był rokiem spokoju i błogosławieństwa Bożego. Wszystkiego 

najlepszego. Dziękuję bardzo.” 

 

Ad 9.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu           

w Zamościu Antoni Skura podziękował wszystkim za obecność i aktywny udział w sesji 

i zamknął obrady VI sesji VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu.  

 

Po zakończeniu obrad odbyło się spotkanie opłatkowe.   

 
Plik podjętych uchwał stanowi zał. nr. 25 

Pełny raport głosowań przeprowadzonych na sesji stanowi zał. nr. 26.   

 

 

Przewodniczący Rady 

 

/-/ Antoni Skura 


